

## 《单词百科:decollement是什么意思?decollement怎么发音?decollement的解释和用法》

英语单词decollement是什么意思?decollement怎么读?decollement怎么发音?英语巴士为您整理了decollement的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### decollement怎么读

decollement的读音:[de'k l m nt]

### decollement的意思

1、n.脱顶褶皱;

### decollement的双语例句

1、Decollement-nappe structure of the Guanyinping region is a part of nappe structure of Wudang Mountain.

湖北谷城县观音坪地区推覆构造为武当山巨型推覆构造的一部分。

2、 Three main decollement surfaces ( or zones) and low-strong deformation zone, middle folding layers and upper bedding slip slabs have been demonstrated in the Nanhua area of the northwest part of Hubei province.

鄂西北南化塘一带已确定出滑脱构造由三个主滑脱面（带）与下部强变形带、中部褶皱层及上部层滑岩片构成。

3、 CONCLUSION: The common carotid arterial adventitia sympathetic plexus decollement and excision can increase the cerebral blood flow, relieve the symptoms of spasm of upper limbs and polysialia, and improve the language function of the CP children.

结论：颈总动脉外膜交感神经网剥离切除术可增加脑血流量，减轻上肢痉挛和流涎症状，改善患儿语言功能。

4、 Mechanical analysis of finite deformation of decollement level in nappe structure  
推覆构造滑脱层有限变形力学分析

5、 Back thrusting nappe and foreland decollement as two basic structural patterns;  
背冲推覆和前陆滑脱是两类基本构造样式；

6、 Treatments of simple giant cysts of the liver with open total cystic wall decollement  
开放式全囊壁剥离术治疗单纯性巨大肝囊肿

7、 A Clinical Report about Treating Lower Extremity Superficial Varicosis with Improved Spot Decollement

改良点式剥脱术治疗下肢浅静脉曲张临床报告

以上是英语巴士为您整理的decollement怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于decollement的用法、decollement的释义、decollement的相关详情请点击：<https://enbs.cn/decollement>